

明愛屯門馬登基金中學
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

「沙爾德聖保祿女修會慈善基金獎學金」(上學期) 得獎結果

「沙爾德聖保祿女修會慈善基金獎學金」的上學期獎項獲獎學生高達 250 人次。我們很高興能見證學生在過去的數個月不斷努力和付出，逐漸實踐自己的目標。

現隨函附上獲獎名單，獎狀及獎學金會於 2023 年 3 月派發。獲獎學生或家長可於屆時親臨校務處領取獎狀及獎學金支票。如獲獎學生是不在港學生，獎學金會待他們回港復課後，才安排發放。如獲獎學生或家長未有在 2023 年 6 月 30 日或之前到校領取獎學金，將被視作放棄有關款項。

如有任何查詢，請致電 24610304 與郭嘉瑜助理校長聯絡。

此致

貴家長

校長

謹啟

袁國明

二零二三年二月十一日

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022-2023 Parents Notice

11 February 2023

Dear Parents/Guardians,

**Notification of Sisters of St Paul de Chartres (Hong Kong) Charity Fund
(1st Term) Scholarship**

In the 1st Term, over 250 individual scholarships and prizes are awarded in the Sisters of St Paul de Chartres (Hong Kong) Charity Fund Scholarship.

We appreciate students' hard work and dedication to excel in attaining their goal. Awardee list is attached for your reference. The cheque and certificate(s) for the captioned scholarship will be distributed from March 2023.

Student/Parent who fails to collect the scholarship disbursed before 30/6/2023 will be deemed to have relinquished the scholarship. Should you have any questions, please feel free to contact Ms. Kwok Ka Yu (Assistant Principal) at 24610304.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal